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ELNÖKI BESZÁMOLÓ   

Eseménynaptár   

      

Időpont Esemény 

2017. szeptember 27., október 25., december 

13. 

ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

2017. szeptember 28., október 12., 19., 26., 

november 16., 23., 30., december 7., 14. 

PPK HÖK elnökségi ülés 

2017. szeptember 30. PPK HÖK elnökségi projektnap 

2017. október 2., november 13. Szenátusi ülés 

2017. október 3., november 7., december 5. Pszichológiai Intézeti Tanács ülése 

2017. október 3., október 10., 17., november 

7., 21., december 5., 12. 

Kari Vezetői Értekezlet 

2017. október 4., október 11., 18., 25., 

november 15., 22., december 6., 13. 

ELTE HÖK elnökségi ülés 

2017. október 7. Animátori Kör bevonó tábora 

2017. október 9., november 13., december 

11. 

Kari Tanulmányi Bizottság ülése 

2017. október 17., november 7., december 5. Kari tanács ülése 

2017. október 20. Gólyabál megbeszélés a rendezvényszervező 

céggel 

2017. november 6-8. Animátor képzés 

2017. november 8. Kari Etikai Bizottság ülése 

2017. november 9. OHÜB ülés 

2017. november 10. PPK Gólyabál 

2017. november 17-19. HÖOK Vezetőképző  

2017. november 18. HÖOK Választmányi ülés 

2017. november 24-26. PPK HÖK szakmai és csapatépítő hétvége 

2017. december 7. Animátori Kör – Képződők bemutatkozása 

2017. december 12. Egyeztetés Demetrovics Zsolttal és Czakó 

Andreával 

2017. december 14. PPK Kari Karácsony 

 

Részletes beszámoló 

Személyi változások 

A legutóbbi Küldöttgyűlés óta két személyi változás történt a PPK Hallgatói 

Önkormányzatában. Kreszadló Dórát októberben alelnökké neveztem ki, a helyére pedig 

pályázati referensnek az Elnökség Seltenreich Zorkát választotta meg. 

 

Gólyabál 



 

 

Idén a PPK egy karként szervezte meg az elsőéves hallgatók számára a gólyabált. Sajnos 

viszonylag későn, október közepén nyerte el a Műegyetemi Hallgatói Kft. a gólyabál 

szervezését. Október 20-án került sor egy hosszabb egyeztetésre, melyen sikerült tisztázni a 

gólyabálra kért eszközök listáját, az eseményt hirdető kommunikációs stratégiát, valamint 

megbeszéltük a rendezvény pontos programját. A bált megelőző hetekben több email-es és 

telefonos egyeztetésre is sort került Orbán Balázzsal, a Műegyetemi Hallgatói Kft. egyik 

vezetőjével. A gólyabál sikeresen lezajlott, a vártnál sokkal több résztvevővel. A céggel való 

együttműködés szinte zökkenőmentes volt, sokban hozzájárultak a rendezvény sikeres 

megvalósulásához. Ezúton is köszönöm a szervezésben való részvételt és a sok munkát Dávid 

Szamantának, Kerekes Zsombornak és Lanku Máténak. 

 

PPK HÖK szakmai és csapatépítő hétvége 

November 24-26. között került sor a PPK HÖK őszi szakmai és csapatépítő hétvégéjére. 

Mivel több új tisztségviselőnk van, nagy hangsúlyt fektettünk a bizottságok munkájának 

megismerésére, valamint a PPK HÖK, ELTE HÖK és HÖOK működésének bemutatására. A 

szakmai programok mellett egy kis csapatépítésre is sor került, amely segített az új képviselők 

bevonódásában 

 

HKR átalakítás 

A Savaria Egyetemi Központ februári csatlakozása megkívánta a HKR általános részének 

módosítását, ezzel könnyebbé téve a szombathelyi hallgatók kiigazodását a különböző 

szabályzásokban. Az EHÖK Tanulmányi Bizottsága több ülésen is tárgyalta a HKR 

átalakításának koncepcióját, majd a PPK Kari Tanácsán és az OHÜB ülésén is szavaztunk a 

koncepcióról. A szövegszerű módosítási javaslat várhatóan a következő félévben kerül 

napirendre.  

 

Ellenőrzés – Állami Számvevőszék 

November végén az ELTE HÖK ellenőrzést kapott az Állami Számvevőszéktől. 2013. január 

1. és 2016. december 31. közötti adatokat kértek be. December első két hetében szinte minden 

nap a dokumentumok előkeresésével foglalkoztunk. Az ellenőrzés első köre lezajlott, 

elküldtük a bekért dokumentumokat, az ellenőrzés második körére várhatóan januárban kerül 

sor.  



 

 

 

Kari, egyetemi bizottságok és testületek 

Az elmúlt időszakban részt vettem a kari Vezetői Értekezleteken, Kari Tanácsokon, Kari 

Tanulmányi Bizottsági üléseken, Pszichológiai Intézeti Tanács ülésein, a Szenátus ülésein, az 

EHÖK elnökségi üléseken, az EHÖK Küldöttgyűlésein, valamint megtartottam a PPK HÖK 

elnökségi üléseit. Az üléseken legfőbb célom volt a PPK és az ELTE hallgatóinak 

érdekképviselete. 

 

Köszönetnyilvánítás 

Ezúton is szeretnék köszönetet mondani mindazoknak, akikkel az elmúlt négy évben együtt 

dolgoztam, támogattak és konstruktív kritikákkal segítették a munkámat. 

 

Kérem a kedves küldöttgyűlést a beszámolóm elfogadására! 

 

 

Baranyai Melinda  

elnök  

ELTE PPK HÖK  



 

 

Az ALELNÖK BESZÁMOLÓJA 

Eseménynaptár 

Időpont  Esemény 

2017. október 12., 19., 26., november 16., 

23., 30., december 7., 14. 

Elnökségi ülés 

2017. október 16.  Delegált képzés – pályázati tájékoztató 

2017. október 25. Utánpótlásképzés toborzás - Szombathely 

2017. október 17., november 7., december 5.  Kari Tanács 

2017. október 19., november 22., december 6.  Kari Ösztöndíj Bizottság (KÖB) ülése 

2017. november 6-8. Animátor képzés 

2017. november 16-19. HÖOK Vezetőképző  

2017. november 24-26. Szakmai hétvége - Összetartás 

2017. november 29. ELTE HÖK Elnökségi ülés 

2017. december 13. ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

2017. december 14. Kari karácsony 

 

Részletes beszámoló 

Az idei októberben pályázati referensi posztomból az elnök alelnöki posztba nevezett ki. Az 

új pozícióval csatlakoztam az elnökség munkájához, és segítettem Baranyai Melinda elnök 

munkáját. Utódom a pályázati referensi poszton Seltenreich Zorka lett. Felkészítését 

elvégeztem, és már több feladatban is részt vett mellettem. 

Az idei őszi delegált képzésen, mint frissen leköszönt pályázati referens, rövid tájékoztatót 

tartottam a karunkon lévő hallgatói pályázatokról. 

A szombathelyi kampuszon karunkra járó hallgatók között is szeretnénk egy közéleti és 

tanulmányi képzést tartalmazó tréningsorozatot elindítani. Ennek előzetes felmérésére 

utánpótlásképzési toborzást tartottunk Szombathelyen. A jelentkezett hallgatókat 

szombathelyi képviselőnk, Karacsi Gábor összegyűjtötte, a tréninget a második félévben 

valósítjuk meg. 

Az idei tanévben animátornak képződő hallgatók számára egy szakmai képzést tartottam Puju 

Robinnal a Hallgatói Önkormányzat és az Animátori Kör felépítéséről, működéséről. 

A HÖOK Vezetőképzőben alelnökként a több napos rendezvény során tréningen vettem részt, 

a továbbképzés és a fejlesztés érdekében. 

 



 

 

Szakmai hétvége – Összetartás: Önkormányzatunk képviselőivel szakmai összetartáson 

vettem részt Tahitótfalun. Az elnökkel közösen építettük fel és vezényeltük le a hétvége 

szakmai és csapatépítő tréningfeladatait és programjait. 

Fogadóóráimat kivétel nélkül megtartottam, az elnökségi üléseken részt vettem. 

Kérem a beszámolóm elfogadását! 

 

Kreszadló Dóra 

alelnök 

ELTE PPK HÖK 

 

             



 

 

A SZOMBATHELYI ÜGYEKÉRT FELELŐS ALELNÖK BESZÁMOLÓJA 

Eseménynaptár 

Időpont Esemény 

2017. október 2.  ELTE HÖK szombathelyi ügykért felelős 

bizottság ülése 

2017. október 9.  ELTE HÖK szombathelyi ügykért felelős 

bizottság ülése 

2017. október 17. ELTE HÖK szombathelyi ügykért felelős 

bizottság ülése 

2017. október 24. osztatlan tanári tájékoztató 

2017. november 13. ELTE HÖK szombathelyi ügykért felelős 

bizottság ülése 

2017. november 14. PPK sporttudományi szaknap és szakest. 

2017.november 17. ELTE SEK Gólyabál 

2017. november 24-26. Szakmai összetartás/hétvége 

2017. november 27. ELTE HÖK szombathelyi ügykért felelős 

bizottság ülése 

2017. december 7. Elnökségi ülés 

2017. december 8. Nyíltnap 

 

Részletes beszámoló 

2017. október 2-én 18:00 órakor kezdtük el bizottsági ülésünket, ahol első napirendi pontként 

a Gólyahetet értékeltük a visszajelzések alapján és ahogy mi éltük meg. Összességében jól 

érezte magát mindenki, aki részt vett a programokon, mint szervező és résztvevő egyaránt. 

Sikerült a szervező csapattal új elemeket, feladatokat beletenni a gólyahétbe, amit az egyetem 

tanárai is pozitívan éltek meg. Második napirendi pont a közelgő Gólyabál programjának az 

átbeszélése volt. Átbeszéltük az összes bállal kapcsolatos feladatot. 

2017. október 9-én 19:30-kor vette kezdetét a szombathelyi bizottsági ülésünk, ahol 

beszámoltunk a héten történt eseményekről, majd az ELTE SEK Gólyabál programját 

lefixáltuk teljesen. Megbeszéltük a műsort, ami egy vacsorával kezdődik, azután megérkezik 

mindenki, aki nem igényelt vacsorát, ezután a Gólyák a Gólyahéten megtanult Gólyatánccal 

nyitják meg a bált, majd kisebb produkciók következnek a hallgatók részéről, ezután Dj 



 

 

következik és közben lehet tombolát vásárolni, szavazni a királyra és királynőre. A hely 

kivetítőjén a támogatóink logója fut az est elején, majd a jelentkezők fényképe és sorszáma.  

Az ülésen megkértem mindenkit, hogy a másnapi véradást hirdesse, hogy minél többen 

menjünk segíteni másokon. 

2017. október 17-én Rektorhelyettes úrral átbeszéltük az előző év tapasztalatait, a Gólyahetet 

és egyéb célokat tűztünk ki az elkövetkezendő évre, többek között a jelenlegi 

diákpolgármester bevonásával a középiskolások elérését az egyetemi jelentkezéssel 

kapcsolatban. 

A Gólyabállal kapcsolatban szóba került a Gólyakirály- és királynő megválasztásának 

mikéntje, mely végül helyszíni, urnás szavazás lett, s a tombolák kihúzása is (az ottani 

személyzet fogja végezni). Megbeszéltük a meghívottakat, s meghívtuk Dr. Németh Istvánt is. 

Egyéb napirendi pontként a kitűzött célok megbeszélése, pontosítása szerepelt, s az 

elkövetkezendő programok felosztása (beiskolázás, nyíltnap, karácsony). 

2017. október 24-én az SRPSZKK-val együttműködve megtartottuk a még NyME rendszerbe 

felvett hallgatók számára az osztatlan tanári tájékoztatót (az ELTE rendszerbe beiratkozott 

Gólyák már korábban megkapták papíralapon a rájuk vonatkozó információkat). Ezen a 

fórumon elhangzott minden lényeges információ a képzéssel, követelményeivel, kimenetellel 

kapcsolatban. A felmerülő kérdéseket sikerült megbeszélni, értelmezni a leírtakat, s további 

tájékoztatókat is tervezünk, a képzése előre haladtával, ezt már évfolyamokra lebontva, 

specializálva. Az érdeklődés maximális volt, minden érintett jelen volt. Az SRPSZKK által 

készített összefoglaló prezentációt minden érintett hallgatóhoz eljuttattuk, ezáltal könnyítve a 

rájuk zúduló információkat. 

2017. november 13-án tartottuk következő bizottsági ülésünket, ahol beszámoltam a Házi 

Kispályás Labdarugó Bajnokságról (HKLB) és Egervári Györggyel átbeszéltük a kupákat, 

hogy pontosan mennyi kell a bajnoksághoz. 

2017. november 14-én került megrendezésre a Sporttudományi nap, aminek lezárásaképpen a 

PPK-s hallgatóknak és tanároknak Szakest volt megrendezve. A főszervezők kérték a 

Hallgatói Önkormányzat segítségét, amelyek kisebb feladatok voltak, mint például terem 

foglalás, oklevél nyomtatás. A visszajelzések alapján az elmúlt évek egyik legjobb szakestje 

volt. Tanárok, diákok egyaránt jól érezték magukat. A szervezőkkel úgy gondoltuk, hogy új 

feladatokat vigyünk a programokba és a cél az volt, hogy minél több hallgatót be tudjunk 

vonni a játékokba és a programokba. 

A Gólyabál november 17-én került megszervezésre, ami a tavalyi évhez hasonlóan sok 

érdeklődőt vonzott. A szombathelyi bizottsággal rengeteg helyen voltunk támogatást kérni 

tombola tárgy formájában és nagyon sok kedves tulajdonostól kaptunk szép felajánlásokat, 

ami még jobbá tette a Gólyabált. Idén is indítottunk egy versenyt a Gólyabál királya és 



 

 

királynője címért. Viszonylag sok elsős jelentkezett a versenyre, a verseny fődíja egy-egy 

görögországi nyaralás volt.  

2017. november 24-25-26-án részt vettem a PPK HÖK szakmai hétvégéjén, ami szakmai 

dolgokról és csapatépítésről szólt. 

2017. november 27-én 18:00kor kezdtük el bizottsági ülésünket, ahol értékeltük a Gólyabált 

és elkezdtük megtervezni a 2018-as diáknapokat. 

2017. december 7-én 13:30-kor kezdődött a PPK HÖK Elnökségi ülése, amin skype 

segítségével voltam jelen. Az ülésen minden elnökségi tag rövid beszámolót tartott az azt 

megelőző időszakról.  

2017. december 8-án a Savária Egyetemi Központ nyílt napot szervezett, amit megbeszélések 

előztek meg, ahol megbeszéltük mindenkinek a feladatát. Nekünk, tisztségviselőknek egy 

rövid sétát kellett vezetnünk a SEK-en, megmutattuk a kollégiumokat, könyvtárat, büfét, 

éttermet és az egyetem épületeit, részeit.  

 

Hallgatói kérdések 

 

A hallgatói kérdések gyorsabb és hatékonyabb orvoslása érdekében bevezettük a bejelentő 

lapot, melyet a hallgatók a HÖK irodában tölthetnek ki, anonim jelleggel. Így összesítve 

tudjuk eljuttatni az észrevételt, problémát, megoldási javaslatot az adott személy(ek)hez, 

gyorsítva az eljárást. E mellett folyamatosan válaszolok a hallgatók kérdéseire, ezzel segítve 

tanulmányaikat. Rengeteg kérdés érkezett hozzám különböző témakörökben, amelynek 

mindegyikére igyekeztem a legkielégítőbb választ adni. 

 

A fogadóóráimat megtartottam. 

 

Kérem beszámolóm elfogadását! 

 

Karacsi Gábor 

szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

ELTE PPK HÖK 

  

 



 

 

A DIÁKJÓLÉTI BIZOTTSÁG ELNÖKÉNEK BESZÁMOLÓJA    

Eseménynaptár 

Időpont  Esemény 

2017. szeptember 27., október 25., december 

13. 

ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

2017. szeptember 28., október 5., 12., 19., 

26., november 16., 23., 30., december 7., 14. 

Elnökségi ülés 

2017. szeptember 30. Elnökségi projektnap 

2017. október 5., 10. Művészeti ösztöndíj bírálása 

2017. október 6-8. Animátor Bevonó tábor – szekció tartása 

2017. október 6-17. Kari pályázási időszak 

2017. október 18. Kari pályázatok bírálása 

2017. október 11., november 14. EHÖK Esélyegyenlőségi Bizottság ülése 

2017. október 13.  Mindenki Segít nap 

2017. október 16.  Delegált képzés – ösztöndíj tájékoztató 

2017. október 17., november 7., december 5.  Kari Tanács 

2017.október 19., november 22., december 6.  Kari Ösztöndíj Bizottság (KÖB) ülése 

2017. október 24. Fogyatékosügyi koordinátor tájékoztatója 

2017. november 6-8. Animátor képzés 

2017. november 16., december 7.  EHÖK SZÖB ülés 

2017. november 20. – december 12. Karácsonyi adománygyűjtés 

2017. november 23., december 11. EHSZÖB ülés 

2017. november 24-26. PPK HÖK összetartás 

2017. december 14. Kari karácsony 

 

Részletes beszámoló 

Az elmúlt időszakban történt egy személyi változás a bizottságunkban. Mivel Kreszadló Dóra 

október elejétől az alelnöki feladatokat látja el, így szükségünk volt egy új pályázati 

referensre, aki Seltenreich Zorka lett. A felkészítését Kreszadló Dóra elvégezte, a tisztséggel 

kapcsolatos tudásanyagot átadta.  

2017 októberében részt vettem az újonnan kiírt összegyetemi művészeti ösztöndíj bírálásában. 

Az előzetes várakozásokkal ellentétben nagy sikere volt a pályázatnak, kb. 50 hallgató 

szerette volna elnyerni az ösztöndíjat. A pályázatokat egy operatív bizottság bírálta, melynek 

én is tagja voltam. Mivel ez volt az első alkalom, hogy ez az ösztöndíj meghirdetésre került, 



 

 

így sokkal több feladattal járt a bírálás, mint egy bejáratott pályázatnál, így kétszer is 

találkoznunk kellett az operatív bizottsággal.  

Október elején részt vettünk az animátorok bevonó táborában, ahol Kreszadló Dóra szekciót 

tartott a képződő animátoroknak, ahol érintőlegesen végigbeszélték a hallgatói önkormányzat 

felépítését és az egyes szakterületeket. Részletesebb információkat pedig erről a témáról 

november 6–8. között kaphattak a képződők, mivel ekkor zajlott le a második animátor 

képzés, amit Kreszadló Dórával, Baranyai Melindával és Kovács Kristóffal tartottunk, és szó 

volt többek között a HÖK részletes felépítéséről és az egyes tisztségviselők pontos 

feladatairól is. 

2017 októberében sikeresen lezajlott a kari pályázási időszak, amely koordinálását már 

Seltenreich Zorka és Kreszadló Dóra együtt végezték. A pályázatokat a szakterületi 

referensekkel 2017. október 18-án bírálták el. 

2017. október 13-án megrendezésre került az 5. Mindenki Segít nap. Idén óvodába, 

állatmenhelyre, idősek otthonába, a Down Alapítványhoz, és az Ablak a Napra Egyesülethez 

látogathattak el önkénteseink.  

Idén is részt vettem az őszi delegált képzésen, ahol Kreszadló Dórával tájékoztatót tartottunk 

az új delegáltaknak a különböző pályázási lehetőségekről, a kari és egyetemi ösztöndíjakról.  

Idén télen is sor került a hagyományos Karácsonyi adománygyűjtésre. Idén a hajléktalanok, 

illetve a Cseppkő Gyermekotthon lakói részére gyűjtöttünk takarókat, tartós élelmiszert, nem 

használt ruhákat, illetve mesekönyveket, játékokat, tanszereket és édességeket. A gyűjtést 

karunkon Korinek Janka koordinálta, ő felelt a beérkező adományok elszállításáért is. 

Tekintve, hogy a választások során alelnökjelöltként indultam, így szükségem volt egy utódra, 

aki a Diákjóléti Bizottság következő elnöke lesz. A választás Perger Petrára esett, akivel 

többször is találkoztunk, és igyekeztem minél jobban átadni a szükséges tudásanyagot a 

poszttal járó feladatok elvégzéséhez, illetve a jövőben is igyekszem minél jobban segíteni a 

bizottság munkáját a felmerülő kérdésekben.  

Fogadóóráimat kivétel nélkül megtartottam, az elnökségi üléseken részt vettem. 

Kérem beszámolóm elfogadását! 

 

Puju J. Robin 

elnök 

Diákjóléti Bizottság 

ELTE PPK HÖK 

    

                         



 

 

A GAZDASÁGI BIZOTTSÁG ELNÖKÉNEK BESZÁMOLÓJA   

  

Eseménynaptár   

Időpont Esemény 

2017. szeptember 28., október 5., 12., 19., 

26., november 16., 23., 30., december 7., 14. 

Elnökségi ülés 

2017. szeptember 27. ELTE HÖK elnökségi ülés 

2017. szeptember 27. ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

2017. szeptember 30. PPK HÖK elnökségi projektnap és 

csapatépítés 

2017. október 6-8. Animátori Kör Bevonó tábora 

2017. október 17. Kari Tanács 

2017. október 20.  Gólyabál megbeszélés 

2017. október 24. ELTE HÖK Gazdasági Bizottság ülése 

2017. október 25. ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

2017. október 26. Gólyabál helyszínbejárás és megbeszélés 

2017. november 2. Gólyabál kellékbeszerzés 

2017. november 7. Kari Tanács 

2017. november 8. ELTE HÖK elnökségi ülés 

2017. november 10. Gólyabál 

2017. november 16-19. HÖOK őszi vezetőképző tábor 

2017. november 21. ELTE HÖK Gazdasági Bizottság ülése 

2017. november 24-26. PPK HÖK összetartás 

2017. november 29. Gólyabál visszajelzés 

2017. december 2. 2018-as költségvetéstervezet elküldése 

2017. december 4. ÁSZ adatbekérés kapcsán adatgyűjtés 

2017. december 5. Kari Tanács 

2017. december 7. Gólyatábor főszervezői megbeszélés 

2017. december 12. ELTE HÖK Gazdasági Bizottság ülése 

2017. december 13. ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

2017. december 14. PPK Kari Karácsony 

 



 

 

Részletes beszámoló   

Elnökünket, Baranyai Melindát két alkalommal helyettesítettem az ELTE HÖK elnökségi 

ülésein a beszámolóm időszakában. A november 8-i ülésünk vendége volt kancellárunk, dr. 

Scheuer Gyula is, akivel a jövőbeni együttműködési lehetőségekről volt alkalmunk 

beszélgetni. Az elhangzottak közül a PPK-t is érintve többek között szó esett a 2018-as 

költségvetésről, a nyomdai problémákról, az általános testnevelés kérdéséről, az Életvezetési 

Tanácsadó finanszírozásáról és a kollégiumfejlesztésekről is. 

Szeptember 30-án tartott az elnökségünk egy csapatépítéssel egybekötött projektnapot, mely 

remek alkalom volt a szokásos elnökségi ülésekről idő hiányában kimaradó, mégis fontos 

témák megvitatására.  

Október elején az Animátori Kör bevonó táborában vettem részt, ahol tisztségviselőként 

szekciót is tartottam a HÖK felépítéséről és az AK összetételéről. 

Ősszel a többi karhoz hasonlóan a gólyabál a domináns rendezvény nálunk is, melynek 

lebonyolításában főszervezőként vettem részt. A műszaki specifikáció már július elején 

leadásra került, viszont a cégek pályáztatása elhúzódott, így október 20-án kerülhetett sor az 

első megbeszélésre. A nyertes cég képviselőjével, Orbán Balázzsal mind ezen az alkalmon, 

mind e-mailben és telefonon is többször egyeztettünk. A közös munkával én személy szerint 

rendkívül elégedett voltam, a nyertes cég profi segítségként szolgált nekünk. Az általános 

teendőkön túl a helyszínbejárás, kellékbeszerzés és a fellépő táncosok koordinálása tartozott 

az én felelősségem alá. A rendezvény végül november 10-én került lebonyolításra a 

Gömbaulában. Az eladott jegyek tekintetében sikerült tartani a terveinket, sőt, még többen is 

jöttek el a vártnál. A visszajelzések alapján egy színvonalas, jó hangulatú gólyabált sikerült 

szerveznünk, így sikeresnek értékelném a rendezvényt. Az utólagos céggel történő 

visszajelzések is ezt bizonyították, az ottani szervezők is nagyon elégedettek voltak a 

munkánkkal. 

A HÖOK őszi vezetőképző táborában a gazdasági haladó szekción vettem részt. A képzés 

célja az volt, hogy az intézményi Hallgatói Önkormányzat gazdálkodásában közvetlenül vagy 

közvetve részt vevő, döntéshozatali feladatot is betöltő képviselők átfogó képzést kapjanak a 

beszerzések, közbeszerzések területén. A résztvevők képesek legyenek további 

forráslehetőségek felkutatására, pályázatok benyújtására. További célja a képzésnek az volt, 

hogy a szervezet működéséhez és egyes projektekhez felhasznált közpénz átláthatóan és 

transzparensen kerüljön felhasználásra, amelyhez bemutatásra kerültek azon eszközök, 

amelyek segítik a döntéselőkészítő és döntéshozó képviselők munkáját. A képzés első felében 

a pályázatírás irányelvei kerültek átadásra. A résztvevők megtanulhattak minőségileg 

értelmezni egy pályázati kiírást, útmutatót, amely alapeleme egy pályázati dokumentáció 

elkészítésének. Ezt követően egy közbeszerzési szakértő jelenlétével a témával kapcsolatos 



 

 

alapismereteket sajátítottuk el a képzés tagjaival. A képzés második felében a forrásallokáció 

lehetőségeit vizsgáltuk, mely során kiderült, hogy a jogszabályok által biztosított és az egyéb 

bevételek felosztására milyen gyakorlati lehetőségek vannak. Négy különböző nagyságú 

intézmény példájának bemutatásával megmutatták, hogy milyen módon lehet felhasználni az 

ifjúságpolitikai célokat szolgáló forrásokat. 

November 24. és 26. között én is részt vettem a PPK HÖK féléves elutazós összetartásán. A 

csapatépítés mellett szakmai programokon és egymás szakterületeinek megismerésén volt a 

hangsúly. A tábor előkészületeiben is aktívan részt vettem, ugyanis a szállás- és 

étkezésfoglalás a Gazdasági Bizottság feladatkörébe tartozott. Szerencsére mindennel 

maximálisan elégedettek voltunk, így a teljesítésigazolások kiállítása megtörtént. 

A következő év közelsége miatt a beszámolómat felölelő időszak egyik nagy feladata volt a 

PPK HÖK 2018-as költségvetéstervezetének az elkészítése is. Alapvetően a 2017-es 

gazdasági év költéseiből indultam ki. A következő évre is várható költéseken túl figyelembe 

vettem az új rendezvényötleteket, valamint az új eszközbeszerzési kéréseket is. Sajnos 

számolni kellett több területen is a beszerzések drágulásával. Jelen ismereteim szerint három 

nagyobb területet érint mindez: a gólyatábort, a nyomdai kiadásokat és a HÖOK részvételi 

díjakat. Az előző gazdasági évhez viszonyítottan egy nagyobb összegű költségvetésigényt 

juttattam el az EHÖK gazdasági alelnökéhez, aki az EHÖK elnökével karöltve hamarosan 

megkezdi a költségvetési tárgyalásokat. Addig türelmesen várunk, majd onnantól kezdve, ha 

már mi is alakítói lehetünk a költségvetésünknek igyekszem a PPK HÖK számára 

legkedvezőbb számsort kiharcolni. 

Nemcsak a PPK és nemcsak az ELTE, hanem több felsőoktatási intézmény is kapott az 

Állami Számvevőszéktől egy több évre és területre visszamenő hivatalos adatbekérést, ami 

szűkös határideje végett váratlan és nagy plusz feladatot szakított a nyakunkba. Az adatok 

visszakeresésében december 4-én én is részt vettem.  

December 7-én került sor a 2018-as gólyatábor első megbeszélésére. Korainak tűnhet a 

dátum, de az időpont és a helyszín meghatározása, valamint ezzel párhuzamosan a szállás 

lefoglalása ez idő tájt aktuális a kizárólagosság érdekében. Mivel az idei gólyatábor 

főszervezői hármasából egyedül én maradok tisztségemben, a várható leendő másik két 

főszervezővel fontos volt a szervezői menetrend, a szerepkörök és a céggel történő 

együttműködés mikéntjének megbeszélése is.  

A beszámolóm időszakában megérkezett a kari lapunk, a Perspektíva egy újabb száma, 

melyhez a teljesítésigazolás elkészült. Kiadványaink közül a műszaki specifikációt már 

leadva most a Pályaképünkre várunk, mely Education és a nyílt napunkon szolgál majd az 

érdeklődő érettségi előtt álló diákok tájékoztatására.  



 

 

Az ELTE HÖK Gazdasági Bizottsága szerencsére gyakran ülésezik. Az elmúlt néhány 

alkalommal legfontosabb témáink közé a 2018-as költségvetés, az iskolaszövetkezeti 

kifizetések és a nyomdai problémák tartoztak. 

A Kari Tanácsokon, EHÖK Küldöttgyűléseken és a december 14-i Kari Karácsonyon részt 

vettem. 

A havi költségvetésbejelentőket időben elküldtem az EHÖK gazdasági alelnökének, csakúgy, 

mint a havi iskolaszövetkezeti utalási listákat és az ezekhez kapcsolódó jelenléti íveket is. A 

IV. negyedéves NKOH bejelentő is elkészült. 

 

Az elnökségi üléseken részt vettem, fogadó óráimat megtartottam. 

Kérem a beszámolóm elfogadását! 

 

               

                             Dávid Szamanta   

elnök   

                           Gazdasági Bizottság   

                           ELTE PPK HÖK   

   

 



 

 

A KOMMUNIKÁCIÓS BIZOTTSÁG ELNÖKÉNEK BESZÁMOLÓJA 

Eseménynaptár   

Időpont Esemény 

2017. október 17. november 7. december 5.  Kari Tanács 

2017. szeptember 28. október 5. 12. 19. 26. 

november 16. 23. 30. december 7. 14. 

Elnökségi ülés 

2017. október 13. ELTEfeszt 

2017. november 10. Gólyabál 

2017. november 14. ELTE HÖK Kommunikációs Bizottság 

megbeszélés 

2017. november 16-19. HÖOK Őszi Vezetőképző 

2017. november 24-26. ELTE PPK HÖK szakmai hétvége 

 

Részletes beszámoló 

A legutóbbi küldöttgyűlés óta a Kommunikációs Bizottságnak két nagyobb feladata volt az 

állandó feladatok mellett. A Gólyabál és a választások megfelelő hirdetése és minél nagyobb 

elérés biztosítása.  

Az ELTEfeszt rendezvényen részt vettem és képviseltem a PPK-t az ELTE PPK standjánál. 

A kar életében egyik legnagyobb esemény a Gólyabál. A Gólyabál kommunikációjában a 

bizottság oroszlánrészt vállalt. A szervező céggel szorosan együttműködve bonyolítottuk le az 

előre eltervezett kommunikációs stratégiát. A plakát szerkesztésen át, a kedvcsináló videó 

készítésén keresztül, sok feladatot végeztünk az esemény népszerűsítésének érdekében. A 

videó elkészítésében segédkezett a bizottsághoz tartozó mediagroup nevű csoport. A 

helyszínen a fotósfalnál is egyik fotósunk tevékenykedett az ELTE Online fotósa mellett. 

Összeségében sikeres rendezvényről beszélhetünk, ami részben a jól felépített 

kommunikációnak is köszönhető.  

Az ELTE HÖK Kommunikációs Bizottság megbeszélésén részt vettem.  A megbeszélésen 

értekeztünk a karácsonyi adománygyűjtés kommunikációjáról, összELTE-s rendezvények 

lehetőségéről és azok kommunikációjáról. 

November 16. és 19. között részt vettem a HÖOK Őszi vezetőképző táborában. 

Kommunikációs előadásokat hallgattam meg különböző előadók tolmácsolásában. Sajnos 

elvárásaimhoz képest nem volt kiemelkedő az itt megszerzett tudás, kevés konkrét tippet 



 

 

kaptunk, de a többi tisztségviselőivel nagyon jó eszmecseréket folytattunk a szakterületünket 

éríntő témákról.  

November 24-26. között részt vettem a majdnem teljes bizottságommal a PPK HÖK szakmai 

hétvégéjén, ahol a csapatépítés mellett több szakmai kérdést is átbeszéltünk. Érintettük a 

kommunikációs bizottságot éríntő problémákat is, ilyenek voltak: a csökkenő elérés, a 

YouTube csatorna sorsa és a PersPeKtíva jövője. Átvettük a többi bizottság feladatait, ezzel is 

segítve új tisztségviselők integrálását a szervezetbe.  

A másik nagyobb esemény volt a kari választások lebonyolítása. Itt fontos szempont volt, 

hogy elérjük a megfelelő hallgatói létszámot a szavazás érvényességéhez. Több platformon is 

kommunikáltunk hallgatókkal, ezzel biztosítva a megfelelő számú elérést és a szavazás 

érvényességét. 

A honlapot az aktualitásoknak megfelelően folyamatosan frissítettem, a hozzám beérkező 

hallgatói és oktatói kéréseket, kérdéseket kezeltem, valamint a többi bizottság eseményeit 

hirdettem. A bizottságom segítségével a plakátoló felületeket karbantartottuk, a HÖK 

elnökség ülésein részt vettem, fogadóóráimat megtartottam. 

Kérem beszámolóm elfogadását! 

 

Kerekes Á. Zsombor 

elnök 

Kommunikációs Bizottság 

ELTE PPK HÖK 

   

   



 

 

A KÜLÜGYI BIZOTTSÁG ELNÖKÉNEK BESZÁMOLÓJA   

Eseménynaptár 

Időpont  Esemény 

2017. Szeptember 29. Mentorképzés 

2017. Szeptember 30. Elnökségi összetartás 

2017. Október 1. ESN PPK kirándulás 

2017. Október 3. Bizottsági megbeszélés 

2017. Október 4-8. UNICA Konferencia, Róma 

2017. Október 12. 
Nemzetközi Kapcsolatok és Projektek 

Bizottsági ülés 

2017. Október 13-15. ESN ELTE Mentortábor 

2017. Október 13-20. ELUP Képviselő pályázás 

2017. Október 20. EHÖK Külügyi Bizottsági ülés 

2017. Október 25. Bizottsági megbeszélés 

2017. Október 30. ESN Pub Crawl 

2017. November 14. ELUP Képviselői találkozó 

2017. November 15-20. Elnöki program lefordítása 

2017. November 20-22. Külügyi-Tanulmányi Animátorképzések 

2017. November 21. ESN PPK Dinner Crawl 

2017. November 23. PPK Mentorfórum 

2017. November 24. EHÖK Külügyi Bizottsági ülés 

2017. November 24-26. HÖK csapatépítő összetartás 

2017. December 1. ELUP Képviselői találkozó 

2017. December 8. Mentorkarácsony 

2017. December 13. ESN ELTE Kedves üzenetek workshop 

2017. December 14. 
Nemzetközi Kapcsolatok és Projektek 

Bizottsági ülés 

2017. Szeptember 14. PPK Kari Karácsony 

   

Részletes beszámoló   

 Bizottsági munka 

A bizottság október 3-án és október 25-én tartott megbeszéléseket, amelyek közül a másodikon 

már a Külügyi Bizottság következő elnöke, Timár Lili is megjelent. Az ülés célja a szervezettel 

és a bizottsággal kapcsolatos információk átadása volt, amit az elmúlt két hónap során 

fokozatosan folytattunk, egy ESN esemény, az elnöki program lefordítása, illetve egy, a 



 

 

 Nemzetközi Irodával való találkozó keretei között. Az utódom ezáltal megismerte a rá váró 

legfőbb feladatokat és azokat a személyeket, akikkel együtt kell működnie, így például a 

nemzetközi hallgatók évfolyamképviselőit is. 

A teljes bizottságunknak lehetősége nyílt képviselni az ELTE-t október elején egy 

felsőoktatással kapcsolatos konferencián Rómában, ahol a nemzetközi ismereteink bővítése 

mellett az EHÖK Külügyi bizottság többi tagjával is elmélyítettük az együttműködésünket. Az 

EHÖK Külüggyel való megbeszéléseink során az Erasmus7-et értékeltük, illetve az EHÖK-től 

igényelhető Erasmus+ Kiegészítő Támogatás bírálati szempontrendszerének átdolgozásáról 

tárgyaltunk. 

 

Nemzetközi hallgatók 

A karunkon tanuló külföldi hallgatók, akikkel 2015 óta közösen dolgozunk egy saját 

érdekképviseleti rendszer kialakításán, idén is lehetőséget kaptak arra, hogy 

évfolyamképviselőnek jelentkezzenek. A pályázati kiírás sikertelensége miatt azonban el kellett 

halasztanunk, majd végül teljesen eltörölnünk a választásokat. A bizottság ezután arra 

törekedett, hogy felderítse az érdeklődés hiányának okát és olyanná dolgozza át a rendszert, 

ami a hallgatók érdekképviseleti igényeit jobban tükrözi. November folyamán a bizottság 

személyesen promotálta az évfolyamképviselői tisztséget a nemzetközi hallgatók számára, 

majd az érdeklődőkkel munkacsoportként ülésezett november 14-én. Ezekkel a hallgatókkal a 

bizottság a következő félévben is folytatja a megkezdett munkát, közös programszervezés 

reményében. 

 

Mentorkör 

Szeptember 29-én tartottuk az őszi mentorképzést, melynek végén 31 új mentort köszöntöttünk 

a csapatunkban. A PPK mentorközössége méltán büszkélkedhet azzal, hogy az ebben a 

félévben egyetemi szinten megvalósuló ESN események jelentős része a mi ötleteink alapján 

került kidolgozásra, mint például a Dinner Crawl, aminek a résztvevői lakásról lakásra 

vándorolva különböző kultúrák ételeit kóstolhatták meg, illetve a Kedves üzenetek workshop, 

amivel mentoraink feldíszítették az IZU épületét. A jövőben elhatároztuk, hogy ezeket a 

programokat szeretnénk csak PPK-s szinten is megvalósítani, az Animátori Körrel 



 

 

együttműködve. A mentortáborban is kiemelkedő létszámban képviseltettük magunkat, a 

mentorfórum és a mentorkarácsony pedig a belső csapatépítés ügyét szolgálta. 

 

Az elnökségi üléseken részt vettem, fogadóóráimat megtartottam. 

Kérem a tisztelt küldöttgyűlést a beszámolóm elfogadására. 

 

 

Vértes Sára  

elnök   

Külügyi Bizottság   

ELTE PPK HÖK   

   

   

    
   



 

 

A RENDEZVÉNYSZERVEZŐ BIZOTTSÁG ELNÖKÉNEK BESZÁMOLÓJA   

   

Eseménynaptár   

Időpont Esemény 

2017. szeptember 26. Animátori fórum 

2017. szeptember 27., október 25., december 

13. 

EHÖK Küldöttgyűlés 

2017. szeptember 29. Bizottsági ülés 

2017. október 2. PPQ 

2017. október 6-8. Bevonó tábor 

2017. október 11. Társas est 

2017. október 16.  Worms Party 

2017. október 19.  Kari buli 

2017. november 7.  Kari tanács 

2017. november 10. Gólyabál 

2017. november 13.  PPQ 

2017. november 20. Verses est 

2017. november 24-26. HÖK összetartás 

2017. november 27-29. RSZB képzés 

2017. november 30. Társasest 

2017. december 1. Rekreátorok harca 

2017. december 4. PPQ 

2017. december 7. Animátor bemutatkozás, Kari buli 

2017. december 14. Kari karácsony 

2017. szeptember 28., október 12., 19., 26., 

november 16., 23., 30., december 7., 14. 

Elnökségi ülés 

 

Részletes beszámoló 

Az előző beszámolóm óta az első nagyobb esemény az animátor fórum volt. A fórumon 

elhangzott a féléves tervezete az animátori képzésnek, amelyek már magában foglalták a 

tavaly év végi visszajelzések és  a nyár folyamán megalkotott változtatás tervezet ötvözetét. 

Elhangzott továbbá, hogy a már felmerült animátor koordinátori ajánlási ehetőség a kör 

részéről alapszabályi módon is rögzítve legyen, ezért a választásokkal kapcsolatos 

alapszabálymódosító csomag egyik eleme ez a javaslat volt. Éppen az elmúlt héten zajlott le a 

már gyakorlatba átültetett szavazási/ajánlási rendszer, amely értelmében 1 érvényes pályázat 

érkezett.  



 

 

Szeptember 29-én került sor egy bizottsági ülésre, ezúton is köszönjük az ellenörző bizottság 

munkáját. Az ülés főbb témái a bevonó tábor végleges programja, illetve az induló képzés 

apróbb megvitatandó részletei. Az ülés után folyamatos egyeztetés következett a 

teremfoglalások ügyében. Végül nagy segítségünkre szolgált, hogy hetente 2 termet is 

igénybe vehettünk a képzés lebonyolításához.  

A félév folyamán nagy sikerrel folytatódott tovább a PPK Pub Quiz sorozat, amelynek 

legutóbb már a negyedik állomására került sor. A kezdeti nehézségek elhárulása után, 

szerencsére elmondható, hogy a nevezési lista minden egyes alkalommal megtelik. 

Két alkalommal folytatódott a Társas est sorozata is. Ezen alkalmakkor a hallgatók a 

legkülönfélébb társasjátékokat próbálhatják ki egymás között, a Napkazy kellemes 

hangulatában, egy kis rágcsálni való és üdítő kíséretében.  

A félév egy nagy újdonsága a Worms Party volt. Ez a számítógépes vetélkedő verseny a 

Buborék nevezetű helyszínen volt megrendezve, közel 20 nevezett versenyzővel. Végül 

sikeresnek könyveltük el, hiszen az újító szándék kíváncsi érdeklődőkre talált.  

Október első hétvégéjén került lebonyolításra a hagyományos animátor bevonó tábor. A 

táborban közel 150-en vettünk részt, ami az eddigi évekhez képest rekord magas létszám. A 

programok elsősorban az érkezők integritását segítették előre, illetve hogy kicsit rálátást 

kapjanak a PPK-s közösségi életre.  

Az említett időszakban két nagyobb kari bulit szerveztük. Szerencsére az estéken most is 

támaszkodhattunk az Animátori kör humán erőforrás bázisára, így most is hallgatók dolgoztak 

a ruhatárban, a beléptetésnél és a staff pozíciókban. Az októberi bulin közel 350, míg az 

utolsó decemberin pedig körül-belül 240 hallgató vett részt, amely számok az elmúlt évekhez 

képest, szintén kiemelkedőnek mondhatók.  

A félév talán legnagyobb volumenű rendezvénye a PPK Gólyabál volt. Az este folyamán 

több, mint 500 hallgató tisztelt meg minket jelenlétével. Az este hangulatfelelősei a The 

Biebers zenekar és Dj Plattenz voltak. Az utólagos értékelés egyértelműen sikeresnek ítélte a 

bált, és reméljük a jövőben is minimum ezt a színvonalat tudjuk tartani, de természetesen cél 

a folyamatos fejlődés.  

November utolsó hétvégéjén a bizottság részt vehetett egy kari HÖK összetartáson. A hétvége 

célja a minőségibb együttműködés és a pontos, tervszerű munka kiépítése volt.  Az újabb 

tisztségviselőknek lehetőségük volt teljességében átlátni a szervezetünket és a működési 

folyamatokat. Úgy gondolom minden résztvevő nagy hasznára vált ez a pár együtt töltött nap. 

Az összetartás utáni hétköznapok a félév leghálásabb feladatát rótták ránk, ugyanis 

megtarthattuk a rendezvényszervezéssel kapcsolatos animátori képzést. Ezúton is nagyon 

szépen köszönjük a lehetőséget, és reméljük sikerült hasznos tudásanyaggal gyarapítani a 

képzésmenetet.  



 

 

Szintán az Animátori körhöz kapcsolható a december 7-i Bemutatkozás, ahol mind az öt idén 

képződő csapat elkápráztatta a résztvevőket egy indulóval és egy saját gyártású 

tánccal/performansszal.  

December 14-én lehetőségem nyílt részt venni, a Kari karácsonyon, ahol egy quiz levezetése 

is a feladatom volt.  

Az ELTE Hallgatói Önkormányzatának Küldöttgyűléseim részt vettem. 

A PPK elnökségi ülésein az említett napokon részt vettem. 

 

Kérem a Tisztelt Küldöttgyűlést a beszámolóm elfogadására! 

 

Lanku Máté 

elnök 

Rendezvényszervező Bizottság 

ELTE PPK HÖK 

   

    
   



 

 

A TANULMÁNYI BIZOTTSÁG ELNÖKÉNEK BESZÁMOLÓJA   

   

Eseménynaptár 

Időpont Esemény 

2017. október 4., november 6. EHÖK Tanárképzési Bizottság megbeszélése 

2017. október 5. Tanáris Fórum 

2017. október 9., november 13., december 

11. 

Kari Tanulmányi Biztosság értekezlete 

2017. október 9. , november 13.  PPK HÖK Tanulmányi Bizottság ülése 

2017. október 10. november 7. , december 5. Neveléstudományi Intézet ülése 

2017. október 11., 12., 16., 17. Delegált képzés 

2017. október 17. , november 7. , december 

5. 

Kari Tanács 

2017. október 20. EHÖK Tanulmányi Bizottság ülése 

2017. október 25 Szombathelyi utánpótlásképzés érdekében 

tett látogatás 

2017. október 26.  EHÖK Tanárképzési Bizottság ülése 

2017. november 2. EHÖK Tanulmányi Bizottság ülése 

2017. november 6. Delegált Értekezlet 

2017. november 9.  Megbeszélés a Tanárképző Központ 

vezetőségével, Károly Krisztinával, 

Homonnay Zoltánnal és Kolláth Enikővel 

2017. november 13. , december 11.  Tanárképzési és Tanár-továbbképzési 

Testület ülése 

2017. november 17-19. HÖOK Vezetőképző 

2017. november 20., 22. Animátor Kör – Tanulmányi-Külügyi képzés 

2017. november 24-26. PPK HÖK összetartás 

2017. november 27.  Rendkívüli EHÖK Tanárképzési Bizottsági 

ülés 

2017. december 4. Kredit Átviteli Bizottsági ülés 

2017. december 5. PPK HÖK Tanulmányi Bizottságának 

megbeszélése 

 



 

 

Részletes beszámoló 

Szeptember 27-én, a HÖK Tanulmányi Bizottság előző elnökével, Krén Helénával és az előző 

delegált koordinátorral, Éliás Ivettel és Császár Emesével együtt megbeszéltük a Delegált 

képzés lebonyolítására vonatkozó fontos részleteket. 

Az október 5.-én megrendezésre kerülő Tanáris Hallgatói Fórumot Fábián Fanni, tanárképzési 

referens és az EHÖK Tanárképzési Bizottsága sikeresen lebonyolította. A fórumon részt vett 

Kolláth Enikő, a Tanárképző Központ munkatársa és tájékoztatta a hallgatókat a rövid tanítási 

gyakorlat beosztási csúszásával kapcsolatban. A csúszás főként a történelem szakosokat 

érintette, azonban október közepéig bezáróan az utolsó történelem szakos hallgatót is sikerült 

szakmai gyakorlatra elhelyezni. Több negatív vélemény is napvilágot látott a Tanárképző 

Központtal és úgy általánosan, az osztatlan tanárképzéssel kapcsolatban, ezáltal egy 

öntevékeny hallgatói kezdeményezés indult el, egy nyílt levél írásának a gondolata. Ezzel 

kapcsolatban az EHÖK Tanárképzési Bizottság megbeszélést tartott a Tanárképző Központ 

vezetőségével, melyen kértük a kölcsönös partneri kapcsolat megerősítését és a folyamatos 

tájékoztatást a hallgatók és az érdekképviselet felé egyaránt, illetve a felmerülő hallgatói 

problémákról tájékoztattuk őket.  

Október 11.-én, 12.-én 16.-án és 17.-én négy alkalmas delegált képzést tartottam Császár 

Emesével, melynek eredményeképp 16 új delegált került avatásra, akik ezáltal a Delegált Kör 

tagjaivá váltak. A képzés megvalósulását segítette munkájával Fábián Fanni és Solymos 

Péter. 

 

Október 25-én Kreszadló Dórával (alelnök) és Kovács Kristóffal (animátor kordinátor) 

Szombathelyre látogattunk, annak érdekében, hogy a Delegált és Animátori Kör képzéseire 

szombathelyi hallgatókat toborozzunk, melynek jelentős szerepe lehetne a szombathelyi 

hallgatók tanulmányi és közéleti integrációjában. Szombathelyre is szeretnénk kiterjeszteni a 

Szakos Hallgató Érdekképviselet rendszerét, melyhez szintén szükség lenne a tudnivalók 

átadására. 

 

November 2-án az EHÖK Tanulmányi Bizottsága rendkívüli megbeszélést tartott a HKR 

módosítási javaslat megvitatása érdekében.  

 

November 6-án Császár Emesével megtartottuk a féléves delegált értekezletet, amely során 

elsősorban a Középiskolai Road Show részletei, valamint a jövő évet érintő programtervek 

kerültek megvitatásra.  

 



 

 

November 17-től 19-ig részt vettem a HÖOK Vezetőképző Tábor Tanulmányi haladó 

képzésén, illetve egy Visszajelzés adás és Konfliktuskezelés tréningen. 

 

November 20 és 22 között Császár Emesével Tanulmányi képzést tartottunk az Animátor 

Képzésben résztvevő hallgatóknak.  

 

November végén rendkívüli ülést tartott a Tanárképzési Központ, melyen meghívott 

vendégként jelen volt két tanár szakos hallgató, akik a nyílt levél írását kezdeményezték. 

Közös megegyezés alapján egy kérdőív kidolgozására jutottak, mellyel fel lehet mérni az 

osztatlan tanárképzés és a Tanárképző Központtal kapcsolatban felmerülő hallgatói 

problémákat. A kérdőív kidolgozása jelenleg folyamatban van, a Neptunban kerülhetnek 

kitöltésre majd a vizsgaidőszak alatt. Az EHÖK Tanárképzési Bizottsággal közreműködésével 

aktualizálásra került a rövid és hosszú tanítási gyakorlatokra vonatkozó GYIK, valamint a 

Tanáris Vizsgakisokos is. 

December 15-én Császár Emese, mint hallgatói képviselő részt vett egy oktató és egy hallgató 

között felmerülő együttműködési konfliktus kivizsgálásában. 

 

A teljes időszakot átölelő egyéb feladatok: 

A Delegált Kisokos frissített és javított változata elkészült és kiküldésre került, valamint 

elkészült a Tanulmányi GYIK, melyet a külföldi hallgatók számára is elérhetővé tettünk.  

A bizottság minden tagja megtartotta a kötelező fogadóóráit. 

Az elnökségi üléseken részt vettem és a Tanulmányi Bizottság tevékenységéről minden 

alkalommal beszámoltam. 

Kérem beszámolóm elfogadását! 

 

Hulik Bernadett 

elnök 

Tanulmányi Bizottság 

ELTE PPK HÖK 

 



 

 

KARI LAPUNK, A PERSPEKTÍVA FŐSZERKESZTŐJÉNEK BESZÁMOLÓJA   

Eseménynaptár 

Időpont Esemény 

2017. október 10.  PersPeKtíva nyomdába küldése 

2017. október 11.  
PersPeKtíva második lapzártájának 

kihirdetése 

2017. november Gólyabáli promóciós plakát elkészítése 

2017. november 7.  PersPeKíva első számának megjelenése 

2017. december 4.  PályakéPünK műszaki specifikációk leadása 

 

Részletes beszámoló   

A legutóbbi küldöttgyűlés óta sikeresen megjelent a PersPeKtíva első száma, igaz kisebb 

csúszással, ugyanis a folyamat lassan haladt az időközben történt nyomdaváltás miatt. A 

második lapzártát október 22-re írtam ki, azonban a kevés beérkezett cikk miatt végül úgy 

döntöttünk, elhalasztjuk ennek megjelenését. Idén is megrendezésre került karunkon a 

Gólyabál, melyre a plakátokat én terveztem meg és készítettem el.  

A januárban megrendezésre kerülő Educatio kiállításra és a későbbi Nyílt Napra idén is el 

szeretnénk készíteni a PályakéPünK néven futó információs kiadványt, ennek műszaki 

specifikációját december elején küldtem el a Gazdasági Bizottság elnökének, s már a 

Tanulmányi Bizottság elnökével is egyeztettünk róla. December folyamán utódommal, 

Doszpoth Rebekával is tartottunk megbeszélést leendő feladatai végett. 

Kérem a Tisztelt Küldöttgyűléstől beszámolóm elfogadását. 

 

Fodor Alexandra 

főszerkesztő 

ELTE PPK HÖK 


